
Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport Mestského zastupiteľstva v Malackách 
Radlinského 2751/1, 901 01 Malacky 

 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia komisie 

 
 
Dátum: 11. 4. 2011 
Miesto a čas konania: zasadačka č. 318, MsÚ v Malackách, 16.30 h - 20.00 h 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Tedla - predseda, Mgr. Pašteka - podpredseda, Ing. 
Andil, PaedDr. Filip, Mgr. Habová, PaedDr. Pagáčová, Ing. Špelicová, T. Salajová 
Ospravedlnený: Ing. Rusňák 
Pozvaní hostia: Mgr. Hudecová, V. Mihočko, Ing. Adamovič, Mgr. Šurinová  
Zapisovateľka: Mgr. Hrnková 
 

Program:   
1. Otvorenie  
2. Správa riaditeľky MŠ Kollárova Mgr. Hudecovej o zápise na šk.rok 2011/2012 a 

o stave príprav nového objektu Rakárenská  
3. Informácia riaditeľa AD HOC, p.o.m. V. Mihočka o pripravovaných investíciách 

a úpravách v športovej hale Malina 
4. Diskusia k materiálom na najbližšie zasadnutie MsZ dňa 14. 4. 2011 

• Návrh zmeny rozpočtu  
• Priority mesta 

5. Informácia o príprave akcie „Športovec roka 2010“  
6. Informácia o príprave stretnutia so športovými klubmi 
7. Rôzne 

 
 
K bodu 1.:  
Zasadnutie otvoril a viedol RNDr. Pavol Tedla. 
 
K bodu 2:  
Riaditeľka MŠ Mgr. Mária Hudecová informovala členov komisie o pripravovanom zápise 
detí do MŠ s termínom 14. 4. – 19. 4. 2011 a o príprave rekonštrukcie budovy na Rakárenskej 
ulici na 6 tried materskej školy s kapacitou 120 detí, čo je viac ako bolo pôvodne 
predpokladané. Projekt bol 28. 3. 2011 odovzdaný mestu Malacky na vykonanie ďalších 
krokov v príprave objektu. Podľa Mgr. Hudecovej si rekonštrukcia vyžiada sumu asi 130 000 
€ a vybavenie priestorov asi 47 000 €.  
Uznesenie č. 7/2011: 

a) Komisia berie na vedomie informáciu riaditeľky MŠ Kollárova Mgr. Hudecovej 
o zápise na školský rok 2011/2012 a o stave príprav nového objektu MŠ na 
Rakárenskej ulici.  

b) Komisia žiada riaditeľku MŠ o predloženie správy o počte a umiestnení detí po 
zápise do MŠ. 

c) Komisia vyzýva MsÚ, aby s plnou vážnosťou a rozhodnosťou konal v príprave 
a realizácii projektu rekonštrukcie nového objektu na Rakárenskej ulici.  



d) Komisia žiada prednostu MsÚ, aby na najbližšom a každom ďalšom rokovaní 
mestského zastupiteľstva podal správu o postupe, ktorý mestský úrad doteraz 
urobil a o ďalších krokoch v riešení nového objektu MŠ. 
 

K bodu 3.: 
Vladimír Mihočko, riaditeľ AD HOC, informoval komisiu o prioritách organizácie. 
V realizácii je klubovňa pre športovcov, realizovalo sa oplotenie tenisových kurtov, položenie 
povrchu v stolnotenisovej hale. Tiež komisiu informoval o pripravovaných investíciách. 
Najzásadnejšie bude rozšírenie posilňovne o ďalšie priestory, čo bude realizovať nájomca 
posilňovne.  
Uznesenie č. 8/2011: 
Komisia berie na vedomie informáciu V. Mihočka o správe objektov organizácie AD 
HOC a o pripravovaných investíciách a úpravách ŠH Malina a zároveň konštatuje 
podporu týmto aktivitám i do budúcnosti a ponúka pomoc a spoluprácu.  
 
K bodu 4.: 
Ing. Ladislav Adamovič, vedúci oddelenia ekonomiky MsÚ, najmä novým členom komisie 
vysvetlil zásady zostavovania rozpočtu, proces jeho vzniku a jeho časti. Konkrétnejšie sa 
venoval najmä kapitole školstva, ozrejmil záujem mesta aspoň čiastočne pokryť potrebu 
financií na riešenie havarijných stavov škôl. Členovia komisie sa zaujímali i o výkup 
pozemkov, financovanie nového objektu MŠ, povinnosť mesta splácať dlhy Termmingu a iné 
položky v rozpočte.  
Uznesenie č. 9/2011: 
Komisia zobrala na vedomie informáciu Ing. Adamoviča k návrhu zmeny rozpočtu na 
rok 2011. 
 
V diskusii o prioritách mesta členovia komisie upozornili na nedostatky predkladaného 
materiálu, zhrnutie pripomienok je spracované v uznesení. 
Uznesenie č. 10/2011: 

a) Komisia neodporúča prijať materiál o prioritách mesta v takto predloženej 
podobe.  

b) Komisia odporúča prepracovať materiál, doplniť ho o analýzu súčasného stavu 
mesta Malacky (SWOT analýza), presne zadefinovať, ktoré priority sú 
strednodobé a dlhodobé, konkretizovať časový harmonogram priorít. Konkrétne 
opatrenia by nemali byť súčasťou dlhodobých a strednodobých priorít, a preto 
navrhujeme stanoviť len dlhodobé a strednodobé priority a následne 
vypracovávať z nich konkrétne opatrenia v rámci krátkodobých priorít z nich 
vyplývajúcich.  

 
K bodu 5.:  
Všetci členovia komisie sa zúčastňujú na príprave vyhlásenia najlepších športovcov 
a športových kolektívov za rok 2010, preto sa v tomto bode komisia venovala najmä kontrole 
doteraz splnených úloh a upresneniu organizačných pokynov.  
 
K bodu 6.: 
Stretnutie členov komisie so zástupcami športových klubov mesta sa bude konať v troch 
termínoch na konci apríla a začiatku mája. Malacké kluby budú pozvané na konkrétny termín, 
pričom komisia žiada kluby aj o vyplnenie dotazníka a informácií o činnosti. Dotazník bude 
zasielaný spolu s pozvánkou. 
 



K bodu 7.:  
Do termínu konania Behu oslobodenia 7. mája 2011 sa ešte raz zíde pracovná skupina pod 
vedením Mgr. Pašteku, pripravujúca túto akciu.  
V záujme úspešného priebehu Športových hier malackej mládeže bude na 2. mája 2011 o 
15.30 h zvolaná porada za účasti riaditeľov a učiteľov telesnej výchovy zo zúčastnených škôl. 
 
Zasadnutie ukončil a prítomným za účasť poďakoval predseda komisie. 
 
 
 
 
 
 
        RNDr. Pavol Tedla 
                    predseda komisie 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 
V Malackách 11. 4. 2011 
 
 


